
Mnenje o
vrtičkarstvu

V zvea t pobudo, naj bi vpraSanje vrtičkarjev v prihodnje
rdScvali v skladu z evropskimi izkuSnjami je urcdniStvo »NaSe
komune« zaprosila za mnenje ing. arch. Bonita Lenaidiča, ki
dela na urejanju proslora v viSki občini.

1. KakSno je vaSe mnenje na sploSno o ureditvi vpraSanja
vrtičkaijev, ki je sedaj aktualno v viški in drugih ljubljanskih
obdnah v procesu denacionalizacije?

Tudi pri nas vprašanje vrličkarjcv ni urejeno. Z vrtičkar-
stvom se ukvarjajo razna društva. Sedaj smo v procesu preo-
blikovanja zemljiSke politike, kar bo nedvomno bistveno
vplivalo tudi na izrabo prostora za namene vrtičkarjev. Pred-
vsem ne zelimo neorganiziranega širjenja »vrtičkarskih ob-
močij«, ki dajejo videz barakarskih naselij. Na žalosl doslej
vse aktivnosti tega področja potekajo mimo občin.

2. KakSne so realne možnosti pri nas za uresničitev zamisli
o vrtičkarstvu po evropskih vzorih?

Menim da je vrtičkarstvo dejavnost, ki zelo pozitivno vpliva
na prebivalce mesta. Prav tako menim da bi morali v planskih
dokumentih oprcdeliti območje za vrtičke s prostorskim iz-
vedbenim aktom pa določiti pogoje in mcrila ureditve takih
območij. Pri tem pa se lahko zgledujemo po ureditvah vrtii-
karskih obmoiij v dragih zahodnoevropskih državah, Avstri-
ja, Svedska... Uredništvo »NaSe komune,«


